
میزبانى «سپاهان» از شهردارى کازرون

چشم گچساران به اصفهان است
لیگ برتر هندبال مردان با برگزارى هفته سیزدهم 
این رقابت ها بــه روزهاى پایانى خــود نزدیک 

مى شود.
به گزارش ایمنا، هفته ســیزدهم و ماقبل پایانى 
لیگ برتر هندبال مردان باشگاه هاى کشور، امروز 
پنجشنبه دهم اســفندماه در چهار شهر کشور 

برگزار مى شود.
در اصفهان، سپاهان که براى دومین هفته متوالى 
میزبان اســت، در این هفته به مصاف شهردارى 
کازرون مى رود. شهردارى کازرون با 21 امتیاز در 
تعقیب نفت وگاز گچساران است که با 22 امتیاز 
درصدر جــدول رده بندى قــرار دارد. هر دو تیم 
از شــانس هاى قهرمانى در این فصل از لیگ برتر 
هندبال به حساب مى آیند و باید دید در دو دیدار 

باقى مانده چه نتایجى به دست مى آورند.
شهردارى کازرون در دیدار رفت با اختلاف یک گل 
از سد سپاهان گذشت و اگر سپاهان در بازى امروز 
موفق به جبران این نتیجه شود، بیشترین کمک 

را به نفت وگاز گچساران صدرنشین کرده است.
تیم نفت وگاز گچساران در هفته سیزدهم لیگ برتر 
به مصاف تیم رده پنجمى هپکو اراك مى رود؛ به 
نظر نمى رسد کار سختى در این دیدار خانگى پیش 
رو داشته باشد. نفت وگاز در دور رفت لیگ برتر با 

نتیجه 38 بر 28 از سد هپکو گذشت.
در ســایر دیدارهاى هفته ســیزدهم لیگ برتر 
هندبال مردان، پتروشیمى مارون میزبان نیروى 
زمینى تهران است و صنعت مس کرمان به مصاف 

سنگ آهن بافق مى رود.
سى امین دوره لیگ برتر  هندبال مردان، هفدهم 
اسفندماه، با برگزارى دیدارهاى هفته چهاردهم 

به پایان مى رسد.
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منهاى فوتبال

 روز دوشنبه هفتم اسفندماه جلسه اى درحضور مدیران 
باشگاه هاى لیگ برترى «فوتبال» در خصوص درآمدزایى 
از محل حق پخش تلویزیونى در سازمان لیگ برگزار شد 
که «سعید آذرى» به عنوان مدیرعامل باشگاه ذوب آهن 
در این جلسه حضور داشــت. براى اطلاع از جزئیات 
این جلسه، همچنین شرایط تیم فوتبال ذوب آهن در 
لیگ برتر و لیگ قهرمانان آســیا، ایمنا با سعید آذرى، 

گفت وگویى منتشرکرده است که مى خوانید...
  از جلسه روز دوشــنبه مدیران باشگاه هاى 

لیگ برترى با رئیس فدراسیون فوتبال بگویید
در این جلســه مدیران باشــگاه ها تصمیم گرفتند با 
احترامى که براى مجموعه صداوسیما قائل هستند، 
چنان چه این رسانه حقوق باشگاه ها را تحت عنوان «حق 
پخش تلویزیونى» پرداخت نکند، روش هاى جایگزینى 

را براى پخش مسابقات لیگ برتر فوتبال انتخاب کنند.
  چقدر احتمال مى دهید صداوسیما پیشنهاد 

مطرح شده را قبول  کند؟
انتخاب روش هاى جایگزین با توجه به بررســى هاى 
صورت گرفته راه حل عملیاتى اســت، امــا با توجه به 
مصوبه هاى مجلس که از ســال 97 قابل اجراســت، 
امیدواریم صداوسیما به دنبال مشارکت با فوتبال باشد 

و حق و حقوق فوتبال را پرداخت کند.

  به نظر شما این جلسه بازخورد خوبى داشت؟
بله. جلســه خوبى بود. از طرف مدیران باشــگاه ها و 
کارشناسان حاضر در جلسه اظهارنظرهاى کارشناسى 

مطرح شد و درکل، جلسه بار فنى بالایى داشت.
  تا الان چیزى بابت حق پخش تلویزیونى به 

باشگاه ها پرداخت شده است؟
خیر! چندى پیــش حق تبلیغات محیطى از ســوى 
اسپانسرها پرداخت شد، اما از طرف صداوسیما چیزى تا 

الان پرداخت نشده است.
  از شــرایط فعلى «ذوب آهن» در لیگ برتر 

بگویید
تا الان توانسته ایم با به دست آوردن 41 امتیاز در رتبه دوم 
جدول رده بندى قرار بگیریم؛ اما مسابقه هاى شش هفته 
پایانى لیگ برتر مشکل است؛ به خصوص مسابقه هایى 
که ذوب آهن خارج از خانه دارد؛ با توجه به اینکه ممکن 
است چمن استادیوم هایى که در آن بازى داریم کیفیت 
چمن ورزشگاه فولادشهر را نداشته باشد و کمى کار ما 
را سخت تر کند، چون از اینجا به بعد با تیم هایى بازى 
داریم که تقریباً کارمان سخت تر مى شود. براى مثال 
تیم پارس جنوبى 38 امتیازى و مدعى شده است؛ بازى 
سختى را مقابل این تیم داریم، اما بازیکنان ذوب آهن به 
این درجه رسیده اند که بدانند شش فینال را پیش رو 

دارند. امیدواریم در این شش بازى بتوانند با تمام وجود 
بازى کنند و ذوب آهن در پایان فصل رتبه شایسته اى را 

به دست آورد.
  فکر مى کنید «ذوب آهن» در رده دوم جدول 

لیگ برتر ماندگار مى شود؟
همیشه امیدوار هستیم و سعى مى کنیم وظیفه مان را 
خوب انجام دهیم. به هر حال خودمان یک طرف قضیه 
هستیم و رقباى ما طرف دیگر موضوع؛ اما باید بهترین 
عملکرد را از خودمان به نمایش بگذاریم تا این جایگاه را 

حفظ کنیم.
   گفتید بازى هاى سختى دارید حتى با تیم هاى 
پایین جدولى. این سختى فقط به دلیل بیرون از 

خانه بودن بازى هاست؟
تیم هاى پایین جدولى براى بقا مبارزه مى کنند و بازى با 
این تیم ها گاه سخت تر از بازى با تیم هاى بالاى جدول 
یا میانه جدولى اســت؛ این کار ما را سخت تر مى کند. 
بازیکنان به این مســئله اذعان دارند که از این به بعد 
امتیازگرفتن کار  مشکلى اســت و باید با همه وجود 

مبارزه کنند.
  شرایط «ذوب آهن» را در لیگ قهرمانان آسیا 

چگونه ارزیابى مى کنید؟
پانزدهم اســفندماه در ورزشــگاه فولادشهر میزبان 

«الوحده» امارات هســتیم که بازى بســیار سخت و 
تأثیرگذارى در گروه B اســت. ســه امتیاز این دیدار 
مى توانــد مــا را در بالاى جــدول نگــه دارد. کارى 
هم به نتایجى که الوحده امارات طــى دو هفته  اخیر 
به دست آورده است، نداریم. تیم هاى اماراتى تیم هاى 
متمول و پولدارى هســتند و ممکن اســت در مقابل 
تیم هاى ایرانى نیز انگیزه مضاعفى داشته باشند. بازى 
سختى مقابل این تیم در ورزشگاه فولادشهر داریم؛ اما 
تمام تلاش مان این است که سه امتیاز این بازى خانگى 
را کسب کنیم و با امیدوارى به بازى بعدى مقابل همین 
تیم در 21 اسفندماه نگاه کنیم که آنجا بتوانیم هماهنگى 

بیشترى داشته باشیم.
  در یک رســانه خبرى عقد برادرخواندگى 

«ذوب آهن» و «الدحیل» قطر منتشر شده بود. در 
این مورد توضیح مى دهید؟

چنین چیزى را در جایى مطرح نکرده ایم و اشتباه است. 
قرار است در آینده تفاهم نامه  همکارى با الدحیل قطر 
مبادله کنیم که هنوز هم قطعى نشــده است. از مفاد 
این تفاهم نامه این است که در زیرساخت هاى ورزشى، 
توسعه ورزش پایه فوتبال، توسعه فضاهاى ورزشى و 
تجربه هایى که آنان دارند و نیروهاى انسانى که ما داریم 
تفاهم نامه اى امضا کنیم. مفاد این تفاهم نامه مشخص 
است، اما اینکه کى این تفاهم نامه مبادله شود مشخص 
نیست. مذاکره هاى نخســتین عقد این تفاهم نامه در 
ســفرى که به قطر براى انجام مســابقه با «الدحیل»  

داشتیم انجام گرفت.
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به تصمیم هاى «کى روش» احترام مى گذاریم
پاى حرف هاى «سعید آذرى» مدیرعامل باشگاه ذوب آهن
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سه اصفهانى به اردوى تیم ملى «فوتبال بانوان» دعوت شدندقهرمانى تیم ملى «کبدى» در جام فجر با دو بازیکن و یک مربى اصفهانى
مربى تیم ملى کبدى گفت: تیم ملى کبدى با حضور دو بازیکن و یک مربى اصفهانى 
در تورنمنت بین المللى جام فجر به مقام قهرمانى رسید. رضا کمالى مقدم، اظهار کرد: 
دومین دوره مسابقات بین المللى کبدى جام فجر در منطقه آزاد اروند با حضور شش 
تیم از کشورهاى ایران، عراق، آذربایجان و گرجستان برگزار شد. وى افزود: بر اساس 
گروه بندى، جوانان اروند، تیم ملى ایران و گرجستان در گروه اول و شهردارى خرمشهر، 

عراق و آذربایجان در گروه دوم با یکدیگر رقابت کردند. 
مربى تیم ملى کبدى به نتایج تیم ایران در این رقابت ها اشاره کرد و گفت: تیم ایران در دیدار افتتاحیه، مقابل گرجستان 

پیروزى قاطعى را کسب کرد، در دومین دیدار نیز برابر تیم جوانان اروند به برد دست پیدا کرد.

کوثر کمالى، الهام فرهمند و زهرا پورحیدر از استان «اصفهان» به اردوى تیم ملى فوتبال 
بانوان دعوت شدند.

اردوى آماده سازى تیم ملى فوتبال بانوان از یازدهم تا چهاردهم اسفندماه در مرکز ملى فوتبال 
زیر نظر مریم آزمون، برگزار مى شود. اسامى سایر افراد دعوت شده به این اردو به شرح زیر 
است: سارا قمى، سارا ظهرابى نیا، الهام عناف چه، شبنم بهشت، ملیکا متولى، فاطمه سهرابى، 
عارفه سیدکاظمى، سمانه چهکندى، زهرا قنبرى، کویستان خسروى، بهناز طاهرخانى، مریم یکتایى و مهدیه مولایى از «کرمان»؛ 
سحر نصیرى، هنگامه صفاتى، اسما نظرى و فاطمه رعیت از «تهران»؛ حدیث بساط  شیر، کوثر عنبرى و طاهره آزادى از «ایلام»؛ 

لیلا معلم از «بوشهر»؛ زهرا حاتم نژاد از «کردستان»؛ مهناز شاه مرادى از «آذربایجان غربى» و فاطمه شجاعى از «خوزستان». 

حوادث
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انهدام باند 9 نفره قاچاقچیان با 
154 کیلوگرم تریاك

نسل فردا: معاون اجتماعى فرماندهى انتظامى 
استان از کشف 154 کیلو و 800 گرم تریاك در 
عملیات مأموران پلیس مبارزه با موادمخدر این 
فرماندهى خبر داد. ســرهنگ جهانگیر کریمى 
گفت: در پــى اعلام پلیس مبــارزه با موادمخدر 
استان گلستان مبنى بر اینکه یک باند حرفه اى از 
سوداگران مرگ درحال انتقال محموله اى سنگین 
از شرق کشور به استان اصفهان هستند، بلافاصله 
یک تیم مجرب از مأموران این فرماندهى وارد عمل 
شــدند. وى افزود: دو خودروى پژو از قاچاقچیان 
که با سرعت بالایى حرکت مى کردند، در یکى از 
ورودى هاى شهر اصفهان شناسایى و در اقدامى 
غافلگیرانه متوقف شدند. در بازرسى به عمل آمده 
مقدار 154 کیلو و 800 گرم تریاك که در صندوق 
عقب و زیر صندلى هاى یکى از خودروها جاساز 

شده بود، کشف شد.

واژگونى سوارى پژو با یک کشته و   
یک مجروح

نســل فردا: ســرهنگ حســین پورقیصرى 
گفت: مأموران پلیس راه اصفهان- شــهرکرد از 
واژگون شدن یک دستگاه ســوارى پژو درمحور 
باغبهادران- نوگران مطلع و به محل اعزام شدند. 
وى ادامه داد: در اثر وقوع این حادثه رانندگى، راننده 
خودرو فوت و سرنشین آن مجروح شد. وى افزود: 
کارشناسان تصادفات جاده اى علت وقوع حادثه 
رانندگى راعدم توانایى راننده در کنترل وسیله نقلیه 

به  علت تخطى ازسرعت مطمئنه اعلام کرده اند.

اخبار پلیسى 

پایان امسال آخرین مهلت براى قانون جریمه مشمولان غایب

نسل فردا: رئیس سازمان وظیفه عمومی ناجا، پایان امسال را آخرین مهلت براى 
قانون جریمه مشمولان غایب عنوان کرد و گفت: ابلاغیه جدیدى براى اجراى این 

طرح در سال آینده به این سازمان اعلام نشده است.
 ســردار بهرام نوروزى، در حاشــیه بازدید از معاونت وظیفه عمومى فرماندهى 
انتظامى استان اصفهان از پایان امسال به عنوان آخرین مهلت براى قانون جریمه 
مشــمولان غایب خبر داد و گفت: کسانى که بیش از هشــت سال غیبت دارند و 
واجد شرایط استفاده از قانون معافیت از خدمت سربازى مى شوند، فقط تا پایان 
اسفندماه امسال مهلت دارند به مراکز پلیس+10 مراجعه و با پرداخت جریمه هاى 
تعیین شده براساس مصوبه امســال کارت معافیت خود را دریافت کنند. رئیس 
ســازمان وظیفه عمومى ناجا با بیان اینکه ابلاغیه جدیدى براى اجراى این طرح 
در سال آینده به این سازمان اعلام نشده، افزود: اجراى طرح مذکور در سال آینده 
نیازمند تصویب مجلس شوراى اسلامى، شوراى نگهبان و ابلاغ ستادکل نیروهاى 
مسلح است. سردار نوروزى درادامه با اشــاره به قانون معافیت مشمولان داراى 
والدین با سابقه ایثارگرى اظهار داشت: براساس این قانون تمام کسانى که پدر یا 
مادر آنان داراى ســابقه 28 و 29 ماه حضور در جبهه باشند، مى توانند با مراجعه 
به سازمان هاى مربوطه مانند ارتش، سپاه و ناجا سوابق خود را در قالب فرم هاى 
مربوطه اخذ و با مراجعه به دفاتر پلیس+10 نسبت به ثبت مشخصات خود اقدام 

کنند. 
این مقام عالى نیروى انتظامى اظهار داشــت: در این قانون مجموع سابقه حضور 
در جبهه و جانبازى نیز در نظر گرفته شده اســت؛ به طورمثال کسانى که داراى 
چهارده ماه حضور در جبهه و 15 درصد جانبازى باشند، درمجموع براى آنان 29 
ماه محسوب شده و یکى از فرزندان شان از خدمت سربازى معاف مى شود. سردار 
نوروزى با بیان اینکه تکریم ارباب رجوع و افزایش میزان رضایتمندى مردم از ارائه 
خدمات در دستور کار جدى ســازمان وظیفه عمومى ناجا است، گفت: بحمداالله 
تلاش ها و اقدامات خوبــى در معاونت وظیفه عمومى اســتان اصفهان به منظور 
تسریع و ســهولت در کار مردم انجام گرفته و درمجموع رسیدگى به پرونده هاى 
مشمولان با دقت قابل قبولى انجام مى شود که این گونه کارها رضایتمندى مردم 

را نیز به  همراه داشته است.

با اجرایى شدن ســامانه 197 علاوه بر 
نظارت بیشــتر بر عملکرد کارکنان و 
مأموران پلیس، مردم و شهروندان نیز 
بیش از پیش نسبت به حقوق خود و 
وظایف پلیس آشنا مى شوند؛ زیرا در 
این سامانه تمام شکایت هاى مردمى 
به صورت فورى رسیدگى مى شود و 
تیم هاى بازرسى ویژه اى بر عملکرد 
کارکنان و مأمــوران پلیس با توجه به 
گزارش هاى مردمى نظارت مى کنند. 
سامانه 197 خدماتى بدون هزینه است 
که مردم با گذاشتن پیام خود روى این 
شــماره، با دادن آدرس و مشخصات 
مى توانند پیگیر شکایت هاى خود از 
عملکرد پلیــس و ارگان هاى مربوطه 
باشند. شکایت هاى مردم بیشتر در 
حوزه هایى است که با مردم سر و کار 
بیشــترى دارند؛ از جمله پلیس 110، 
راهنمایى و رانندگــى، راهدارى ها، 
کلانترى ها حوزه موادمخدر، آگاهى و 

امنیت اطلاعات...
سامانه 197 بهترین راه براي 

رسیدگی سریع به مشکل ها
رئیس بازرسی فرماندهی انتظامی استان 

اصفهان در معرفى بیشــتر سامانه 197 
یادآور شــد: هرماه چهارجلسه ملاقات 
مردمی با مسئولان انتظامی استان درشهر 
اصفهان و 35 جلسه در فرماندهی انتظامی 
شهرستان هاى استان برگزار مى شود که 
درمجموع این جلسه ها به مشکل هاى دو 
هزار نفر از شهروندان رسیدگی مى شود. 
سرهنگ رحمت اله کرباســیون، با بیان 
اینکه بخشــی از مشــکل هاى مراجعان 
به سامانه 197 این فرماندهی مربوط به 
اداره هاى دیگر است، این سامانه را بهترین 
راه براي رســیدگی به مشکل هاى مردم 
عنوان کرد. وى افزود: هر ماه چهار جلسه 
ملاقات مردمــی با مســئولان انتظامی 
استان در شــهر اصفهان و 35 جلسه در 
فرماندهی انتظامی شهرستان هاى استان 
برگزار مى شود که درمجموع این جلسات 
به مشــکلات دو هزار نفر از شــهروندان 

رسیدگی مى شود. 
این مقام مسئول عنوان داشت: جلسه هاى 
ملاقات مردمی فرمانده انتظامی اســتان 
نیز بــه صورت هــر دو هفته یک بــار، از 
ســاعت 9 تا 11 صبح روزهاي دوشنبه 
در دفتر نظــارت همگانی بازرســی این 
فرماندهی واقــع در خیابــان بزرگمهر، 
جنب بیمارستان آیت اله شهید صدوقی، 

طبقه بالاي کلانتري 14 برگزار مى شود 
که شــهروندان مى توانند به منظور دیدار 
مستقیم با مسئولان و طرح مشکل هاى 
خــود در حوزه هاى راه و راهــور، وظیفه 
عمومی، آگاهی، موادمخــدر و... در این 

مکان حضور یابند.
ســامانه 197 پلیس استان 

اصفهان به صورت 24 ساعته
ســامانه 197 پلیــس اســتان اصفهان 
به صورت 24 ساعته آماده دریافت هرگونه 
نظر و پیشنهاد، پرســش، ابهام، تقدیر یا 
انتقاد و شکایت از عملکرد مأموران پلیس 
است و تمام این تماس ها ثبت و ظرف 48 
تا 72 ساعت رسیدگی و پیگیرى هاى لازم 
از طریق مبادي مربوطه انجام مى شــود. 
سرهنگ کرباسیون، ســامانه 197 را پل 

ارتباطی بین مردم و پلیس و بهترین روش 
براي رسیدگی ســریع تر به مشکل هاى 
مردم و بهبود وضعیت ســازمان و ارتقاي 
کیفیت خدمت رســانی درجامعه عنوان 
کرد و اظهار داشــت: امروز این سامانه به 
مأمن و پناهگاهی براي مردم تبدیل شده 
و تمام کســانی که به این مکان مراجعه 
مى کنند از نحوه پاسخ گویی و رسیدگی به 

مشکل هایشان رضایت کامل دارند.
تقویت خطوط سامانه 197

وى از تقویــت خطوط ســامانه 
197 فرماندهی انتظامی استان خبر داد 
و گفت: امیدواریم بــا این گونه اقدامات 
خدمت رسانی هرچه بیشتر و با کیفیت تر 
به مردم شریف و شهید پرور استان اصفهان 

داشته باشیم.

197 را بهتر بشناسیم
گزارش

یلدا توکلى| گروه اصفهان
tavakoli.yalda11@gmail.com

برخورد یک دستگاه 
تریلى ولوو با یک 
دستگاه خودروى 
سوارى پراید در 
بزرگراه شهید 
دستجردى شهر 
اصفهان دوشنبه شب 
به کشته شدن 2 نفر 
از سرنشینان سوارى 
منجرشد. نسل فردا 

در پى نشت گاز سمى 
منوکسیدکربن از 
یک دستگاه بخارى 
گازسوز،  دوشنبه شب 
2 تن در اصفهان 
مسموم و راهى 
بیمارستان شدند. ایرنا

مرگ دانشجوى حادثه 
دیده در دانشگاه 
اصفهان. نسل فردا
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از هفتــه 25 لیگ برترفوتبال 
ذوبى ها میهمان پارس جنوبى 

اند.  مهر

عکس خبر

تیم «هندبال» دختــران نوجوان 
فولاد مبارکه ســپاهان قهرمان 
مسابقات هندبال دختران نوجوان 

ایران شد.  ایرنا

ســاعت برگــزارى دیدار 
تیم هاى فوتبال فولاد مبارکه 
ســپاهان و گسترش فولاد 
تبریز در هفته بیست و پنجم 
لیگ برتر فوتبال باشگاه هاى 

کشور تغییر کرد. نسل فردا

عکس خبر
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